
REFERAT fra generalforsamling i Hagested Lokalforum 
 

tirsdag den 29. juni 2021 kl. 19.00 i Huset i Hagested 
 
25 personer deltog i generalforsamlingen. 
 

1. Valg af dirigent.  
 Preben Jensen valgt. 
 

2. Bestyrelsens beretning. 
Formand Mogens Toftegaard Petersen aflagde beretning, som vedlægges referatet. 
Beretningen blev godkendt uden bemærkninger. 

 

3. Forelæggelse af regnskab. 
Regnskabsfører Preben Jensen fremlagde regnskabet, som viste et underskud på 
5.498,75 kr. Formuen er pr. 31. december 2020 10.501,25 kr. 
Regnskabet blev godkendt uden bemærkninger. 

 

4. Indkomne forslag 
 Fordeling af kommunale tilskudsmidler på 19.000 kr. 

Ønsker: Nordvestsjællands modeljernbane  3.000 kr. 
  Beboerforeningen til drift  5.000 kr. 
  ”Græsrødderne” til drift af slåmaskine 4.000 kr. 
  Naturen dag   3.000 kr. 
  Svævebane på shelterpladsen  4.000 kr. 
  Hensættelse til Tuer de France  3.000 kr. 
     I alt             22.000 kr.   

God debat og synspunkter om fordelingen. Lokalforum fordelinger midlerne på næste 
møde, hvorefter der orienteres om afgørelsen. 

 

5. Valg  
af bestyrelse 
På valg er Mogens Toftegaard Petersen 
 Mogens Toftegaard Petersen blev genvalgt. 
 

af suppleanter for bestyrelsen 
På valg er Per Rasmussen og Jens-Knud Nielsen 
 Jens-Knud Nielsen blev genvalgt. Per Rasmussen ønskede ikke genvalg. 
 

af revisor  
På valg er Jørgen Madsen 
 Jørgen Madsen blev genvalgt. 
 

af suppleant for revisor 
På valg er Loa Kopling 
 Loa Kopling blev genvalgt. 
 

6. Eventuelt. 
 Placering af mobilmast i Hagested på området ved shelterpladsen eller det grønne 

område ved petanquebanerne, gav stor debat. Kirsten Riddervold, som bor på Damvej, 
viste forskellige placeringer, og fandt masten meget skæmmende, hvilket andre beboere 
på Damvej også mente. Der var bred enighed om, at placeringen øst for hallen i området 
med grantræer, var en meget bedre løsning, men det giver planmæssige problemer, da 
der er en lokalplan for området, hvor anvendelsen er fastlagt til idrætsformål. 



Konklusionen blev, at der sendes et fælles høringssvar fra Lokalforum og beboerne på 
Damvej. Formanden indkalder snarest til et møde med beboerne da der er 
indsigelsesfrist til den 8. juli. 
 
Der blev efterlyst bedre orientering og bedre information. I dag orienteres i Hagested 
Nyt, på byens hjemmeside og på facebook, men de yngre ser ikke de steder.  
Forslag: udpeg en kontaktperson i hver grundejerforening.  
Lokalforum vil arbejde på bedre orientering rundt i lokalområdet. 
 
Spørgsmål om byens gadekær: Hvem passer det, og hvad skal der ske. Hegnet er væltet 
og skaber fare. Lokalforum vil tage sagen op. 
 
Ønske om flere orienteringsmøder, så man kan høre, hvad der rører sig, og komme med 
ønsker til udviklingen i lokalområdet. 

 
 Efter debatten sluttede formanden af og takkede for fremmødet. 


